

晶澳太阳能科技股份有限公司 2024 第三季度报告

Table with 5 columns: Item, Current Period, Last Year Same Period, Change, and Explanation. Includes financial metrics like revenue, profit, and cash flow.

会计政策变更的影响及会计差错更正的影响... 变更人及其报酬情况... 变更事项及变更理由...

Table with 5 columns: Item, Current Period, Last Year Same Period, Change, and Explanation. Focuses on non-recurring items and their classification.

非经常性损益明细表... 非经常性损益项目... 非经常性损益项目界定为经常性损益项目的说明...

Table with 5 columns: Item, Current Period, Last Year Same Period, Change, and Explanation. Details on non-recurring items.

Table with 5 columns: Item, Current Period, Last Year Same Period, Change, and Explanation. Detailed breakdown of non-recurring items.

一、股东信息... (一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表...

Table with 5 columns: Item, Current Period, Last Year Same Period, Change, and Explanation. Details on shareholders and their shareholdings.

截至2024年9月30日,公司通过“晶澳太阳能科技股份有限公司回购专用证券账户”回购公司股份36,046,700股,占报告期内公司总股本的0.1%...

Table with 5 columns: Item, Current Period, Last Year Same Period, Change, and Explanation. Details on share repurchase.

晶澳太阳能科技股份有限公司关于回购期限届满暨股份回购实施结果的公告... 回购期限届满,回购实施结果...

Table with 5 columns: Item, Current Period, Last Year Same Period, Change, and Explanation. Details on share repurchase results.

云从科技集团股份有限公司 2024 第三季度报告

Table with 5 columns: Item, Current Period, Last Year Same Period, Change, and Explanation. Includes financial metrics like revenue, profit, and cash flow.

会计政策变更的影响及会计差错更正的影响... 变更人及其报酬情况... 变更事项及变更理由...

Table with 5 columns: Item, Current Period, Last Year Same Period, Change, and Explanation. Focuses on non-recurring items and their classification.

非经常性损益明细表... 非经常性损益项目... 非经常性损益项目界定为经常性损益项目的说明...

Table with 5 columns: Item, Current Period, Last Year Same Period, Change, and Explanation. Details on non-recurring items.

Table with 5 columns: Item, Current Period, Last Year Same Period, Change, and Explanation. Detailed breakdown of non-recurring items.

一、股东信息... (一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表...

Table with 5 columns: Item, Current Period, Last Year Same Period, Change, and Explanation. Details on shareholders and their shareholdings.

截至2024年9月30日,公司通过“晶澳太阳能科技股份有限公司回购专用证券账户”回购公司股份36,046,700股,占报告期内公司总股本的0.1%...

Table with 5 columns: Item, Current Period, Last Year Same Period, Change, and Explanation. Details on share repurchase.

云从科技集团股份有限公司关于回购期限届满暨股份回购实施结果的公告... 回购期限届满,回购实施结果...

Table with 5 columns: Item, Current Period, Last Year Same Period, Change, and Explanation. Details on share repurchase results.